

Alte Drucke

**SERMONES || D. Guarrici Abbatis Ignia-||censis, magni
illius Bernardi olim discipuli, mul=||ta pietate ac
eruditione differti, iam recens ad || ...**

Guerricus <Igniacensis>

Lovanii, 1555

Privilegien

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150379

CAVTVM EST CESAREO PRI-
uilegio, ne quis præter Ioannē de VVinghe Biblio-
polam ac Impressorem iuratum in Vniuersitate Loua-
niensi imprimat, nèue alibi impressum diuendat librū
intitulatum, Sermones D. Guarrici Abbatis Igniacen-
sis, magni illius Bernardi olim discipuli, multa pietate
ac eruditione differti, iam recens ad Veterum Exem-
plariorum collationem, à multis & crassis mendis per Io-
annem Costeriū ordinis D. Augustini Canonicum vinda-
dicati Louanij, &c. intra tres proximos annos in parti-
bus Inferioribus. Præuicatori confiscatio eiusmodi
libri & multa viginti Carolinorū in penā constituta.
Cuius rei emolumenta ad eundē Ioannem de VVinghe
pertinebūt. Iuxta literas Bruxellis datas 7. Septemb.
Anno Salutis 1554. Subsignatas.

De Langhe:

I. Gilles.

Visitatum & approbatum per eximium D. Magistrum
nostrum, Ecclesiæ collegiatæ S. Petri Louaniensis Pa-
storem D. Petrum Curtium. 7. Augusti. Anno 1554.